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Erik Brink (E2-Energie)

‘Een ander wat gunnen,
hoort ook bij het leven’

Horeca AnnoNu Horeca AnnoNu 

‘Op details willen we 
onze gasten verrassen’

Erik Metz (FennisMetz-Architecten) Erik Metz (FennisMetz-Architecten) 

‘Luisteren en 
samenwerken’



Succesvol 
ondernemen
in de Liemers

Wil je het beste uit je bedrijf halen? Wij helpen je graag om je
financiële en fiscale situatie te optimaliseren. Zo kun je succesvol

ondernemen, nu en in de toekomst. Met een vast contactpersoon 
en korte lijnen helpen wij je snel op weg. Bel ons voor een

kennismaking. Wij gaan voor het beste resultaat. 
 

actuele administratie 
periodiek signaleren 
onderneming en privé
salarisverwerking en HR 

 Je bent van harte welkom op ons kantoor in Doetinchem, Duiven en Varsseveld 
 T 026 - 362 08 78  l info@wenv.nl l www.wenv.nl

Succesvol

ondernemen 

in de Liemers
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‘Wij leggen rode

loper uit voor

ondernemers’

INHOUD
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Erik Brink (E2-Energie)

‘Beter om binnen 

je regio te kijken wat 

je daar kunt halen’

De zomer is begonnen…
De zomer is begonnen en de vakantieperiode komt er aan. Een mooi moment om u te verrassen met een nieuwe DUS en zelf even kort terug te 

blikken op het afgelopen verenigingsjaar. 

Het was een jaar waarin ik de vereniging van binnenuit heb leren kennen. Natuurlijk wist ik al langer dat Lindus een belangrijke speler is in de Liemers, 

maar ik had niet durven vermoeden dat de vereniging op zoveel verschillende onderwerpen de belangen van de Liemerse bedrijven weet te 

 vertegenwoordigen en - niet onbelangrijk - we boeken resultaten. Recent nog hee� de Stichting Beveiliging Bedrijventerreinen de Liemers (SBBL) een 

nieuw contract afgesloten met beveiligingsorganisatie Securitas met betrekking tot de beveiliging van de Liemerse bedrijventerreinen. De samenwerking 

op Liemerse bedrijventerreinen kreeg op diverse plekken nieuwe impulsen en bovendien zijn de revitaliseringstrajecten in volle gang. Steeds meer onder-

nemers onderkennen het belang van samenwerken en schuiven bij elkaar aan tafel. Hoe mooi is dat we dat niet alleen inter-

nationaal of landelijk doen, maar vooral ook lokaal! Als bestuur van Lindus zijn wij daar blij mee en we moedigen dat aan.

Dan de DUS die voor u ligt. Deze bevat weer veel boeiende artikelen. Zoals de terugblik op de succesvolle Techniekdag de 

Liemers bij Stafier Holland. Een fantastische dag waarop we veel jongeren hebben laten kennismaken met het boeiende vak 

techniek. 

In het hoofdinterview maken we kennis met Erik Brink, directeur van E2-Energie. Hij beweegt zich met zijn bedrijf in een 

 dynamische branche, waar elke dag wel nieuws te melden valt. Ik vind het mooi dat hij niet alleen met de harde cijfers bezig is, 

maar ook oog hee� voor zijn omgeving. Dat je als bedrijf in je eigen regio goed om je heen moet kijken wat ook daar te halen is. 

En dat ‘een ander wat gunnen’ ook bij het leven hoort. Uitspraken die uit mijn hart gegrepen zijn.

Een aanrader is verder het verhaal van de jonge ondernemers van HorecaNu, vol enthousiasme en ondernemerszin. Het 

‘net even’ anders willen doen om je te onderscheiden in deze uitdagende tijd. 

Ik wens u veel leesplezier en een prachtige zomer toe. Geniet van de zon!

Axel Jansen, Voorzitter Lindus

13
Erik Metz 

(FennisMetz-Architecten)

‘Elke zondag 

roeien op de Rijn’

16
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‘Op details willen we 

onze gasten verrassen’
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20  Techniekdag de Liemers trekt 2.500 bezoekers

21 Theet van Aalst: ‘Een sigaar geeft mij een genotsgevoel’
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De Liemerse Ambassade heeft de over-

eenkomst met De Steck in Doetinchem 

met een jaar verlengd. De Steck is een 

fysieke plek waar nieuwe contacten 

worden gelegd, innovaties ontstaan en 

medewerkers van bedrijven, gemeenten 

en onderwijsinstellingen concrete 

vraagstukken oppakken. 

“Lindus onderzoekt samen met de Liemerse 

Ambassade of we ook in de Liemers een 

‘Steck’ kunnen beginnen”, vertelt Lindus- 

bestuurslid Harald Wiggers. “Er zijn het af-

gelopen jaar veel sessies geweest met onder-

nemers die enthousiast zijn over De Steck. 

We zien echter dat het eerste kwartaal erg 

druk was, waardoor we de leden iets meer 

ruimte en tijd willen geven om aan het Steck-

principe te wennen. Daarom krijgt ieder lid 

dat wil proefdraaien een voucher om zelf 

ruimte in De Steck te kunnen plannen 

 wanneer het ze uitkomt.”

De Steck in Doetinchem werkt als een soort 

derde werkplek. Bedrijven, overheden en 

onderwijsinstellingen geven hun medewer-

kers een aantal dagdelen per week de ruimte 

om te gaan werken op deze externe locatie. 

Op deze werkplek komen medewerkers van 

bedrijven, beleidsmedewerkers van over-

heden en bijvoorbeeld stagecoördinatoren 

van onderwijsinstellingen elkaar tegen, zodat 

er een netwerk ontstaat om laagdrempelig 

en gericht op innovatie samen te werken. 

 Medewerkers van verschillende bedrijven 

ont moeten elkaar spontaan of om samen 

 concrete projecten op te pakken. De muren 

tussen bedrijven worden afgebroken om 

ervaringen en expertise te delen met elkaar. 

Wanneer deze proefballon slaagt, is het de 

bedoeling dat er in de Liemers een fysieke 

locatie wordt gevonden, waar de Liemerse 

broedplaats daadwerkelijk wordt gevestigd.

Liemerse 
 Ambassade 
 verlengt contract 
met De Steck

Harrie Arendsen valt weer in de prijzen
Het is feest bij Volvo-dealer Harrie  Arendsen. Het team in Zevenaar ontvangt voor 

de zevende keer op rij de Customer Satisfaction Award van Volvo Car  Nederland. 

Volgens de jury weet de Liemerse vestiging zich door hun oprechte aandacht voor de klant in 

 combinatie met een hoogwaardig serviceniveau te onderscheiden van andere Volvo-dealers. 

Deze prestigieuze award is voor de mede werkers een bekroning op hun inzet en toe wijding, zo laat 

Dirk Breukink, teamleider Cars Gelderland weten. “Vanuit de visie ‘Jou verder helpen’ gaat Harrie 

 Arendsen voor de allerbeste kwaliteit en dienstverlening. Dat zit ‘m in het schenken van een goede 

kop koffie of thee, het aanbieden van werkruimte voor de klant, in de mogelijkheid gebruik te maken 

van een van onze klantentaxi’s, maar ook in het versturen van een korte video-impressie wanneer 

een klant zijn of haar auto voor reparatie in onze werkplaats heeft staan.”

Team van Harrie Arendsen Zevenaar neemt de Customer Satisfaction Award in ontvangst. 

HAN biedt omscholingstraject 
Make IT Work aan
De Hogeschool Arnhem Nijmegen (HAN) heeft het omscholings-

traject Make IT Work van Amsterdam naar Arnhem gehaald. 

Je hoeft als deelnemer geen kennis of ervaring te hebben in IT, 

maar met Make IT Work ben je wel verzekerd van een baan. 

In september gaat de derde editie van start. 

UWV-cijfers in de regio Oost geven aan dat er 

één geschikte kandidaat is op zes IT-vacatures! 

Werkgevers krijgen geen of maar mondjesmaat 

nieuwe medewerkers. Tegelijk denken veel 

mensen na over een mogelijk nieuwe carrière in 

de IT. Dit was de reden voor de HAN om zich 

aan te sluiten bij het omscholingstraject Make IT 

Work.

Make IT Work bestaat uit verschillende pro-

gramma’s. In Oost-Nederland verzorgt de HAN 

 University of Applied Sciences in Arnhem alweer 

voor het tweede achtereenvolgende jaar het 

programma Software Engineering. Voorafgaand 

aan de opleiding komen de deelnemende be-

drijven en kandidaten bij elkaar om te ont-

dekken of er een match is. Deelnemers volgen 

daarna in vijf maanden de fulltime opleiding tot 

software engineer. Daarna kunnen ze al aan de 

slag bij hun nieuwe werkgever. 

Ze leren tijdens de opleiding software-systemen 

ontwerpen, realiseren en testen. Er wordt 

 gewerkt met verschillende programmeertalen en 

ontwikkelmethoden. De nadruk ligt op 

 algemene vaardigheden, zodat andere 

programmeer talen en -technieken na het traject 

makkelijk op te pakken zijn.

Iedereen met een mbo-, hbo- of wo-diploma en 

met een passie voor IT en digitalisering kan zich 

aanmelden. De HAN werkt voor dit project 

 samen met opleidingsbedrijf House of IT.

Meer informatie is te vinden via 

www.it-omscholing.nl, 

www.houseofit.nl 

of via e-mail: info.ict-media@han.nl 
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Dronepiloot? 

Laatst zat ik op zondagmiddag op de bank rustig wat te lezen, toen er 

werd aangebeld. We hadden geen afspraken en ik liep nieuwsgierig 

naar de voordeur. Het was de buurjongen die na een korte begroeting 

direct ter zake kwam: “Mijn drone ligt bij jullie in de dakgoot en hij doet 

het niet meer, mag ik de ladder gebruiken om hem te pakken?”. In zijn 

ogen zag ik lichte paniek. Ik stemde toe en samen hebben we ervoor 

gezorgd dat de vliegende camera binnen twee minuten weer bij zijn 

eigenaar was.

“Hoe is het met je studie?”, vroeg ik. Hij vertelde mij dat hij op het hbo 

zat en een ict-opleiding volgde. “En daarna?”, vroeg ik verder. “Daarna 

wil ik gaan werken als dronepiloot of programmeur.” 

Had u een aantal jaren terug van dit beroep gehoord? Nee zeker? En 

waarschijnlijk ook niet van longevity coach (gezondheidscoaching), 

scrummaster of energiecoach? Allemaal nieuwe beroepen, die vragen 

om nieuwe kennis en vaardigheden.

Maar met de komst van nieuwe beroepen zien we ook beroepen ver-

dwijnen of sterk teruglopen in vraag, zoals vrachtwagen- en taxi-

chau�eurs (zelfrijdend) of vertalers (google translate). En dan hebben 

we het nog niet eens over de beroepsgroepen, die sterk zullen ver-

anderen omdat hun functie van kennishouder vermindert of verandert. 

Kortom, de toenemende dynamiek op de arbeidsmarkt vraagt om 

vraaggerichte scholing. Gedurende het werkzame leven is er tegen-

woordig sprake van een ‘leven lang ontwikkelen’. Eigenlijk een soort 

bijenkorf, waar je regelmatig terugkeert om je te laven aan nieuwe 

kennis en vaardigheden, waardoor je weer helemaal up-to-date inzet-

baar bent.

Dat vraagt ook om aanpassingen en flexibiliteit in het beroepsonderwijs 

(mbo). Zo vindt er binnen het onderwijs een verschuiving plaats en 

wordt onderwijsinnovatie steeds belangrijker. Het is tegenwoordig 

bijvoorbeeld mogelijk om modules van beroepsopleidingen te volgen of 

praktijkervaring te laten waarderen. 

“En hoe is het met u?”, vroeg de buurjongen. “Prima”, antwoordde ik. 

“Als projectmanager houd ik graag het overzicht. Misschien kan ik wel 

iets met die drone van jou.” “Zal ik je het leren?”, vroeg hij. “Graag!”. Zo 

werd het een leerzame zondagmiddag.

Peter Broens, Senior projectmanager COG

Astrum College mbo Velp maakt deel uit van COG

Innovatiewerkplaats brengt 
innovaties een stap verder
Vaak is het een grote stap om van een goed idee naar een pilot te 

komen. Om innovaties in de circulaire economie een stap verder 

te brengen, heeft Waterschap Rijn en IJssel samen met de AVR, 

provincie Gelderland en gemeente Duiven de Innovatiewerkplaats 

ontwikkeld.

De Innovatiewerkplaats is te vinden op de RWZI Nieuwgraaf (water-

zuivering) op industrieterrein InnoFase in Duiven. Op deze experimenteer-

locatie krijgen startups en innovatieve bedrijven de mogelijkheid om 

 innovaties van ‘lab schaal’ naar ‘pilot schaal’ te brengen. Ook biedt de 

innovatiewerkplaats de mogelijkheid aan kennisinstituten om studenten te 

laten werken aan afstudeerprojecten.

Op de Innovatiewerkplaats kan onderzoek gedaan worden naar nieuwe 

concepten die bijdragen aan thema’s als schoon water, energie- en 

CO2-neutraliteit en circulaire economie.

Er is ruimte voor het gebruik van reststromen die op de waterzuivering 

aanwezig zijn, zoals voorbezonken afvalwater, slib en gezuiverd afvalwater.

Startups, innovatieve bedrijven en kennisinstellingen worden uitgenodigd 

om gebruik te komen maken van de Innovatiewerkplaats. Meer informatie: 

Dennis Roes, Waterschap Rijn en IJssel, e-mail: d.roes@wrij.nl. 

Een installatie van Nijhuis Saur Industries op de Innovatiewerkplaats. 

Samenwerking met Rotra 
helpt ICE International 
in  verduurzaming

ICE International verduurzaamt haar supply chain en kiest voor 

klimaatneutraal transport. Rotra helpt het familiebedrijf hierbij.

ICE International ontwikkelt en produceert handgemaakte en tailormade 

tapijten voor hotels, restaurants, luxe residentiële projecten, privéjachten 

en jets. ICE heeft een ambitieuze strategie met verduurzaming als speer-

punt. “Voorwaarde voor ons is om te werken met de juiste strategische 

partners, die ons kunnen helpen groeien en verduurzamen door 

 technologie en innovatie. Dit vinden we al enige jaren bij Rotra als onze 

logistieke partner”, vertelt Marsha Nota, Project Manager bij ICE 

 International. “We sturen onze supply chain slim aan met digitaal platform 

rotraNext en verschepen onze zee- en luchtvrachtzendingen 100% klimaat-

neutraal met Rotra Green Footprint.”

Aan het eind van ieder jaar ontvangt ICE een officieel certificaat met daar-

op vermeld het aantal kilogram CO2dat is gecompenseerd. In 2022 was dat 

ruim 48.000 kilo.
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INTERVIEW

‘Een ander wat gunnen,
hoort ook bij het leven’

Erik Brink, directeur van E2-Energie

Door Sjoerd Geurts 

De energiecrisis heeft de maatschappij opgeschud. Particulieren en bedrijven nemen in hoog 

tempo duurzame maatregelen. Bij E2-Energie in Duiven merken ze dat de wereld is veranderd, 

vertelt directeur Erik Brink (51). “Iedereen wil zonnepanelen of een warmtepomp. Opvallend 

daarbij is wel dat het daarbij niet alleen meer om geld besparen gaat; ook de intrinsieke 

 motivatie om te verduurzamen is groter dan ooit…”

Erik Brink: “De thuisbatterij is voor veel bedrijven 
nog niet interessant en voor particulieren te duur.”



Kunnen jullie het allemaal nog een beetje 

bijbenen?

Erik Brink: “Het is ontzettend druk, maar daar 

zullen meer bedrijven last van hebben. Ik durf 

bijna niet meer naar netwerkborrels te gaan, 

omdat ik bang ben dat iemand me benadert 

voor een nieuwe opdracht. Overigens heb ik het 

idee dat het heel geleidelijk wat stabiliseert.”

Jij bent directeur van twee bedrijven: 

E2-Energie en SolarScope?

“E2-Energie is gespecialiseerd in zonnepanelen, 

airco’s, warmtepompen, laadpalen, thuisbatterij-

en en sinds een jaar verzorgen we ook energie-

managementsystemen. Wij adviseren en installe-

ren en willen daarmee stappen zetten naar een 

meer duurzame samenleving. We bestaan twaalf 

jaar, maar vooral de laatste jaren groeien we 

gigantisch snel. Onze klanten zijn particulieren, 

bedrijven en overheden. Daarnaast heb ik ruim 

een jaar geleden SolarScope opgericht. Vanuit 

dat bedrijf inspecteren we zonne-installaties.”

Dat klinkt als de slager die zijn eigen vlees 

keurt?

“Haha, die vraag krijg ik vaker. Nee hoor, Solar 

Scope is een onafhankelijk bedrijf met één in-

specteur in dienst. Het is in Zwolle gevestigd. 

Inspecties worden uitgevoerd volgens de 

NEN1010 normen. Daarnaast heeft SCIOS Scope 

12 een objectieve inspectiemethodiek vastge-

steld, daar kun je niet mee sjoemelen. Dat moet 

je ook niet willen toch?”

Ondernemen en innoveren zit in het bloed?

“Inderdaad houd ik van ondernemen. Ik heb 

landbouwtechniek gestudeerd. Voor die branche 

zijn de weersvoorspellingen erg belangrijk. Het 

KNMI en Meteo Consult werkten destijds - nu 25 

jaar geleden - met weersvoorspellingen die met 

de fax werden rondgestuurd.Samen met onder 

andere weerman Gerrit Hiemstra ben ik toen het 

portaal Weeronline.nl begonnen. We waren onze 

tijd ver vooruit en de voorlopers van de buienra-

dars van deze wereld. Met een druk op de knop 

kon je de actuele voorspellingen van overal ter 

wereld zien. Na tien jaar heb ik het bedrijf ver-

kocht en samen met Eric Smeets E2-Energie 

opgericht. Aanvankelijk berekenden we vooral 

voor huisadressen hoeveel zonne-energie er op 

een dak opgewekt kon worden. Daar kwamen in 

de loop van de jaren steeds meer diensten bij. 

De energiecrisis en oorlog in Oekraïne geven de 

verduurzaming een megaversnelling. Het bijzon-

dere is dat steeds meer mensen ook echt van het 

gas af willen om Poetin en Rusland dwars te 

zitten.”

Jullie bedrijf telt ruim dertig medewerkers. 

Groot genoeg voor al die diensten?

“We doen veel, maar niet alles. We maken 

duidel ijke keuzes. Een voorbeeld? We beperken 

ons tot twee merken warmtepompen. We 

 kunnen niet overal alles van weten. Wat je doet, 

moet je wel goed doen!”

Wat komt er de komende jaren op ons af?

“Er wordt steeds meer stroom opgewekt. Op 

zonnige en winderige dagen is er zelfs teveel 

stroom beschikbaar. Nu komt het al voor dat je 

geld verdient als je overdag apparaten laat draai-

en. Ik denk dat we steeds meer in gaan spelen 

op de wisselende energieprijzen die dynamisch 

worden. Dat we van uur tot uur gaan bepalen of 

je energie moet gebruiken, de zonnepanelen 

even af moet zetten of de thuisbatterij moet 

opladen. Ik doe dat zelf al met mijn Tesla. Die 

laadt automatisch op wanneer het systeem 

 constateert dat er veel zon is. Als ik de auto op 

het goede moment oplaad, bijvoorbeeld als er 

een overschot is, dan kost het me geen geld, 

maar levert het me soms 6 euro op. Dat wordt 

de toekomst. Geen vaste energieabonnementen 

meer, maar flexibele contracten.”

Die thuisbatterij is misschien wel 

de sleutel?

“Dat denken veel mensen. Voor bedrijven is dat 

op dit moment nog niet interessant en voor 

particulieren eigenlijk nog te duur. Als het 

 salderen er af gaat en er misschien een stukje 

subsidie wordt gegeven op de thuisbatterij kan 

het wat worden. Maar ze zullen waarschijnlijk 

niet goedkoper worden en zolang we nog 

 mogen salderen is het amper interessant. Zeker 

niet voor bedrijven.”

DUS magazine 7



Met je bedrijf 
overstappen 
op elektrisch? 
Het kan eerder dan je denkt 

Bijna al je elektrische voertuigen voor je bedrijf kun je leasen met Rabo Lease. Een busje, 

een graafmachine of zelfs een vrachtwagenpark. De voordelen? Je bent direct zelf eigenaar, 

aantrekkelijke gebruikskosten en je houdt toegang tot milieuzones.  

Meer weten? 

Ga naar 

rabobank.nl/

elektrisch 

Grip staat voor Grip. Voor wat we 

zijn. Gedreven om onze cliënten 

zo goed  mogelijk te helpen. We gaan 

voor  Resultaat, niet in kwantiteit, 

maar in kwaliteit. We zijn  Inventief 

in advies. Elke dag, voor elke cliënt. 

Door betrokken te zijn en echt 

 geïnteresseerd in de mensen voor  

wie we werken. Omdat alleen dan 

advies echt  Persoonlijk is.

www.gripadviseurs.nl

Wordt het niet eens tijd voor 
méér Grip op de zaak? 

Als ondernemer wilt u graag focussen op de zaken waar ú goed in bent. Dat  

doen wij ook bij Grip: u alle financiële, fiscale en juridische zaken uit handen nemen. 

Daarin zijn we net zo ondernemend als u - zowel regionaal, nationaal als  

internationaal. Resultaatgericht en inventief, maar ook persoonlijk en betrokken.  

Met ruim 70 medewerkers in twee kantoren zijn we adviseur, sparringpartner en 

aanjager tegelijk. Multidisciplinair samenwerkend om lijnen kort te houden,  

gedreven opererend om uw grip op de zaak tijdig te versterken.  

Hoeveel Grip wilt ú eigenlijk op de zaak?

P
o

st
b

u
s 

15
8

, 
6

9
2

0
 A

D
 D

u
iv

en
 |

 P
o

st
b

u
s 

33
7

, 
7

0
0

0
 A

H
 D

o
et

in
ch

em



Wat kan een energiemanagementsysteem 

bijdragen?

“Een energiemanagementsysteem bepaalt alles 

wat er gebeurt met jouw energie in een pand. 

Warmtepomp, zonnepanelen, laadpalen, thuis-

batterij. Alles werkt dankzij dit systeem auto-

matisch samen en kun je zo aansturen en 

 monitoren. Ook handig in verband met het over-

belaste stroomnet waar bedrijven tegenaan 

lopen. Wij zijn nu bij een garagebedrijf met 

meerdere vestigingen bezig om alles slim in te 

regelen, zodat we minimaal gebruik hoeven te 

maken van het net. Dat is noodzakelijk omdat 

het bedrijf gewoon geen grotere aansluiting 

krijgt, maar wel veel stroom nodig heeft. Door 

alles slim in te regelen, komen ze niet in de 

problemen.”

Kun je nog wel personeel vinden?

“Wij zoeken constant nieuw personeel. We wil-

len namelijk groeien om meer massa te krijgen. 

Zowel mensen die goed zijn in advies, sales en 

marketing, maar ook technische handjes. Maar 

het is niet eenvoudig om mensen te vinden.”

Lukt het aan de andere kant jouw 

personeel te behouden”

“Op alle manieren proberen we onze mensen te 

binden. Ik probeer een goed werkgever te zijn 

en uitdagend werk te bieden. Daarnaast betalen 

we goede lonen en zijn flexibele werktijden 

mogelijk. We bieden onze mensen veel verant-

woordelijkheden, vrijheden en uitdagingen. Je 

maakt hier niet een onderdeeltje van iets groots, 

maar bent tot het eindresultaat betrokken. 

 Samen maken we mooie dingen en dat zorgt 

voor een stuk binding. Ik voel me ook geen 

directeur, maar we doen het als team. Er kan 

veel, al vraag ik daarvoor ook prestaties. Daar 

kan geen misverstand over bestaan.”

Je bent in de Liemers gevestigd. 

Voel jij je hier thuis?

“Jazeker. Ik woon er niet, maar ben er toevallig 

terechtgekomen. Mijn vorige bedrijf was in Velp 

gevestigd en mijn compagnon, die vorig jaar is 

gestopt, kwam uit Doetinchem. Het is een goede 

plek. Veel personeel komt uit de Liemers en 

vanaf Duiven kun je snel alle kanten op. We 

doen zaken met diverse Liemerse bedrijven en 

particulieren. Al ken ik het gebied zelf misschien 

zelf niet goed genoeg. Dat merk ik als ik bij 

 Lindus kom en er over Liemerse onderwerpen 

gesproken wordt, haha. Overigens ben ik vol 

overtuiging lid van Lindus. Ik onderneem nu 

eenmaal in de Liemers. Lindus vertegenwoordigt 

het bedrijfsleven bij zaken die ondernemers of 

ons bedrijventerrein aangaan. Zo ben ik ook met 

Groene Allianties de Liemers in contact ge-

komen.” 

Heeft E2-Energie mvo-beleid?

“Jazeker. We werken met een tienpuntenplan. 

Een paar voorbeelden? Steeds meer auto’s rijden 

elektrisch, al is dat voor alle werkbussen niet 

mogelijk. Die moeten het hele land door. Wij 

nemen mensen aan die misschien niet de juiste 

opleiding hebben gevolgd, maar wel een goede 

arbeidsethos hebben. We bieden ze zelf een 

goede opleiding.”

Geef jij zelf het goede duurzame 

 voorbeeld?

“Ik woon in een jaren dertig-woning in Wapen-

veld, gemeente Heerde. Samen met mijn echt-

genote Astrid. De kinderen Ryan, Joël en Kim 

zijn al het huis uit. Onze woning is sinds 

kort voorzien van een hybride warmte-

pomp. Het is te oud om all electric te gaan. Dus 

we hebben nog wel wat gas nodig voor tapwater 

en koude dagen. Het huis is voor zover mogelijk 

geïsoleerd. De vorige bewoner gebruikte op 

jaarbasis 3.000 m3 gas, wij nu ruim 450. Dat is 

toch een vooruitgang. We gaan nu ook zonne-

panelen leggen, al was dat nog een hele toer 

omdat wij in het bos wonen. We hebben daarom 

een schuur geplaatst waar ze op kunnen en toch 

nog de zon zien…”

Ben jij een ondernemer die ’s avonds nog 

aan het werk gaat?

“Haha, jazeker. Soms is ondernemen stressy, 

maar meestal is het voor mij ontspanning. Astrid 

is ook ondernemer, ze heeft een eigen kapsalon. 

We begrijpen elkaar en kennen niet anders.”

Waar vind jij ontspanning in?

“Op zaterdag vind ik het heerlijk om in de tuin 

bezig te zijn of om te klussen. ’s Morgens voor 

het werk loop ik ook nog vaak een rondje door 

onze bostuin. Heerlijk.”

Maak jij je ergens zorgen over?

“Poeh, moeilijke vraag? Misschien dat we zo 

afhankelijk zijn van China. Veel van onze 

 producten – zowel zakelijk als privé - komen 

daar vandaan. Tja het is gewoon veel goedkoper. 

Maar in coronatijd hebben we grote leverings-

problemen gehad. Daar moeten we wat mee. 

We kunnen de producten niet meer just in time 

laten komen. Ons magazijn ligt tegenwoordig 

vol. Het is meer ‘just in case’ geworden. Je wilt 

niet zonder  producten komen te zitten. We 

 kijken nu wat we hier aan kunnen doen.”

Is er door corona iets veranderd?

“We leven meer in een ‘justificatie-tijdperk’. Voor 

corona maakten we miljoenenprojecten waar 

een contractje van een halve pagina voor werd 

gemaakt. Dat kan niet meer. Nu hoort daar een 

heel boekwerk met do’s en dont’s bij. We staan 

meer op scherp. Dat is soms goed, maar lang 

niet altijd. De maatschappij is duidelijk aan het 

polariseren. We verharden en de individualise-

ring wordt erger. Het is steeds meer ‘ik, ik, ik’. 

De mate van zelfverheerlijking groeit. Daarnaast 

proberen we met z’n allen overal de laagste prijs 

te vinden. Soms is het beter om binnen je regio 

te kijken wat je daar kunt halen en daar ook de 

prijs voor te betalen. Bij bedrijven waar je goede 

afspraken mee kunt maken. Een ander wat 

 gunnen, hoort ook bij het leven…”
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NIEUWS
Jacqueline Koeleman 
bedrijfscontactfunctionaris 
Duiven en Westervoort

Jacqueline Koeleman is geboren in Enschede 

maar woonde lange tijd in Amsterdam. Na een 

carrière in de modebranche werkte ze een aan-

tal jaren in de forensische psychiatrie. In 2012 

kwam ze bij de gemeente Westervoort terecht, 

waar ze in verschillende functies werkte. Ze 

maakte de samenwerking van de gemeenten 

Duiven en Westervoort in de organisatie 

1Stroom van nabij mee. Sinds januari van dit 

jaar werkt ze als bedrijfscontactfunctionaris voor 

1Stroom.

Haar werkzaamheden zijn divers, vertelt 

 Jacqueline Koeleman. “De bedrijfscontact-

functionaris fungeert binnen 1Stroom als inter-

mediair tussen de verschillende afdelingen. Ik 

ben aanspreekpunt voor ondernemers, die bij 

mij verzoeken kunnen neerleggen. Ik zorg dat 

deze bij de juiste vakafdelingen terechtkomen 

en bewaak, als dat nodig is, ook de afhandeling. 

Het gaat hierbij bijvoorbeeld over het verstrek-

ken van informatie over producten, vergunnin-

gen, regelingen en procedures. Daarnaast zal ik 

namens de gemeente contacten onderhouden 

met lokale branche- en gebiedsgerichte organi-

saties, zoals Lindus. Dit doe ik samen met mijn 

collega Judith Houben. We bezoeken regelmatig 

bedrijven. Ik heb graag face tot face contact met 

de onder nemer, dat praat een stuk makkelijker.”

Goed bevallen

De eerste maanden als bedrijfscontact-

functionaris zijn haar goed bevallen. “Ik woon 

zelf in de gemeente Duiven en weet dat er een 

grote bedrijvigheid is in zowel Duiven als in ‘klei-

nere mate’ in Westervoort. Er gebeurt hier veel. 

Ik vind het mooi dat Duiven in 2020 de Circulair 

Economy Award heeft gekregen voor de beste 

Nederlandse initiatieven op het gebied van 

duurzaamheid. Het maakt me trots dat de ge-

meente waar ik voor werk een van de grotere en 

duurzaamste bedrijventerrein van Nederland 

herbergt en dat ik daar een schakel in mag zijn.”

Wat haar uitdaging is in deze nieuwe rol? “Ons 

motto: wij leggen de rode loper uit voor onder-

nemers. Ik wil de contacten met ondernemers 

onderhouden en uitbouwen met als doel een 

nog betere service te verlenen aan de onderne-

mers. Ik kijk ook uit naar de samenwerking met 

Lindus. We kunnen elkaar versterken ter bevor-

dering van een optimaal ondernemersklimaat.”

Contact met de nieuwe 

bedrijfscontact functionaris van 1Stroom, 

e-mail: bcb@duiven.nl of bcb@westervoort.nl. 

Platform Ondernemersbelangen 
vergadert over Liemerse 
bedrijventerreinen

Camerabewaking op bedrijventerreinen in ’s Heerenberg, uitbreiding 

van Graefstaete 2 in Duiven, de verkeerssituatie bij 7Poort en de 

Liemerse  Ambassade. Tijdens de bijeenkomst van het Platform 

Ondernemersbelangen van Lindus - bij het Eet-Lokaal in Zevenaar- 

passeerden half mei veel actuele zaken de revue. 

In iedere gemeente heeft Lindus een platformcoördinator die de 

plaatselijke bedrijventerreinen vertegenwoordigt. In het Platform 

Ondernemersbelangen vergaderen de platformcoördinatoren samen met 

bestuursleden van Lindus en bedrijfscontactfunctionarissen van de 

Liemerse gemeenten. Op deze wijze ontstaat er een compleet en 

overzichte lijk beeld van wat er zich allemaal afspeelt op de Liemerse 

 bedrijventerreinen. Ook dit keer werden er ervaringen uitgewisseld, 

 adviezen gegeven en initiatieven verbonden aan elkaar. 

‘Wij leggen de rode loper uit 
voor ondernemers’

Door Sjoerd Geurts

Jacqueline Koeleman is 

 aangesteld als bedrijfscontact-

functionaris voor de gemeenten 

Duiven en  Westervoort. Ze is net 

als collega Judith Houben, die 

vorig jaar aantrad als bedrijfs-

contactfunctionaris, het eerste 

aanspreekpunt voor onder-

nemers in beide gemeenten. 
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HET PORTRET

Naam Erik Metz.

Geboren 5 februari 1958 in Hilversum.

Woonplaats Lathum.

Burgelijke staat Getrouwd en 

vader van een zoon en dochter. 

Studie Bouwkundig ingenieur, master in Architectuur.

Arbeidsverleden Ik heb 24 jaar gewerkt bij verschillende 

architectenbureaus. Sinds twaalf jaar heb ik samen met 

oud-studiegenoot Frans Fennis een eigen bedrijf.

Bedrijf “FennisMetz-Architecten heeft 

ruime ervaring op het gebied van woningbouw, 

utiliteitsprojecten en scholenbouw. Wij begeleiden 

projecten van begin tot einde en zijn gewend dat 

in optimale samenwerking met opdrachtgevers 

te doen. Bij de initiatie van projecten denken wij 

graag mee in het zoeken naar de beste invulling en 

 uitgangspunten. Wij verzorgen bijvoorbeeld 

in opdracht van een schoolbestuur de planvorming 

voor aanpassingen, uitbreidingen en grootschalige 

renovaties voor zo’n twintig basisscholen in het 

midden van het land. Wij begeleiden dan ook 

de uitvoering van deze plannen. De afgelopen jaren 

waren we ook betrokken bij de ontwikkelingen 

van woningbouwprojecten voor coöperaties. 

Daarnaast realiseren we mooie bouw- en 

verbouwprojecten voor particulieren. 

Waar we goed in zijn? Luisteren en samenwerken 

zijn onze belangrijkste drijfveren.”

Waar kennen we je van? “Naast mijn werk ben ik actief op maatschappelijk en sociaal 

gebied. Zo ben ik voorzitter van Dorpsraad Lathum en het Integraal GebiedsOverleg Rheder-

laag (IGOR). Vanuit de laatste functie zit ik ook in de klankbordgroep van Rivierklimaatpark 

IJsselpoort.”

Passie? “Samenwerken en kansen benutten, zowel zakelijk als privé.”

Social media? “LinkedIn, verder ben ik meer van de live contacten.”

Krant? “De Gelderlander.”

Biertje? “Liever een goed glas wijn in het weekend.”

Vakantie? “Wij gaan graag kamperen en trekken daarvoor naar Zuidoost-Europa. Verder 

ook zo af en toe een stedentrip.”

Altijd op zoek naar? “Kansen om aan iets mooi mee te kunnen werken en daar anderen 

bij betrekken.”

Grootste blunder? “Te laat bij een presentatie en inschrijving.”

Vertel iets verrassends over jezelf? “Elke zondagochtend ga ik ploegroeien op de Rijn.”

Sociale netwerken? “Dorpsraad Lathum, Lindus, Integraal GebiedsOverleg 

 Rhederlaag (IGOR) en centrum voor architectuur en stedenbouw Arnhem (CASA).”

Wat zou je willen veranderen aan jezelf? “Meer loslaten.”

Wie zou je graag ontmoeten? ”De Frans-Zwitserse architect Le Corbusier.”

Favoriet restaurant? “Meerdere, onlangs nog top gegeten bij 

‘t Olde Schop en La Viestana.”

Televisie? “Nieuwsprogramma’s en sciencefiction.” 

Droom? “Lang op vakantie, komt nog wel een keer.”

Duurzaam?“Het is belangrijk dat onze gebouwen langdurig functi-

oneel blijven zonder grote aanpassingen. Eenvoud is daarbij het 

uitgangspunt. Met natuurlijk goede bouwkundige detailleringen en 

juiste installatiekeuzes.”

Ontspanning? “Roeien en een spannende film.”

Acteur? “Marcello Mastroianni.” 

Liemers? “Mijn thuis. Ik kan vooral genieten van de land-

schappelijke ruimte hier zo pal naast de Veluwe.”

Grootste uitdaging? “Continuïteit in de doorloop van projecten 

houden gezien de ontwikkelingen in regelgeving.”

Energiecrisis? “Een aanjager voor een versnelling bij 

 ontwikkelingen in de bouw en mobiliteit.”

CV Erik
FennisMetz-Architecten

‘Elke zondag roeien op de Rijn’
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Tatelaar en Hengelder worden toekomstbestendig gemaakt
Inmiddels is er een speciale stuurgroep samen-

gesteld, die zich buigt over de plannen. Ilone 

Willemsen is als procesmanager van de ge-

meente Zevenaar vertegenwoordigd in de stuur-

groep die speciaal voor dit traject is samen-

gesteld. In de stuurgroep is naast de gemeente 

Zevenaar ook Lindus vertegenwoordigd, extern 

adviseur Maarten Kruisselbrink en diverse 

 ondernemers van de twee bedrijventerreinen.

Ilone Willemsen: “In de stuurgroep bespreken 

we bijvoorbeeld onderwerpen die leven bij de 

ondernemers en eigenaren van panden op de 

bedrijventerreinen Hengelder en Tatelaar. We 

kijken waar maatregelen gewenst zijn. Verder 

bespreken we de werkzaamheden die de ge-

meente gaat uitvoeren in relatie tot het beschik-

bare budget. Niet alles kan, we moeten keuzes 

maken. Wat we wel belangrijk vinden is dat het 

een samenspel is tussen de ondernemers en de 

gemeente. Wat dat betreft zijn we blij dat een 

aantal ondernemers actief en enthousiast mee-

denkt. Samen bouwen we aan een toekomst-

bestendig bedrijventerrein door samen te in-

vesteren.”

Kennis uitgewisseld
Inmiddels is de stuurgroep al enkele keren bij 

elkaar geweest. “Het was goed om elkaar te 

ontmoeten. Verder is er kennis uitgewisseld en 

informatie opgehaald. Nu zijn we in de fase dat 

we concreet kijken naar de onderwerpen die 

opgepakt moeten worden. Zoals de herinrichting 

van de Edisonstraat, die een verbindingsweg 

gaat worden tussen de nieuwe op- en afrit van 

de A12 en bedrijventerrein Mercurion. Verder 

onderzoeken we of we een structurele 

organisatie vorm kunnen ontwikkelen voor 

 Hengelder en Tatelaar, die ook in de toekomst 

gezamenlijke onderwerpen kan bespreken.”

Het enthousiasme om aan de slag te gaan is 

groot. “We hebben een subsidieaanvraag liggen 

bij de provincie. Overigens hopen we als ge-

meente ook dat ondernemers op eigen terrein 

maatregelen nemen om toekomstbestendig te 

zijn. Je kan daarbij denken aan vergroening van 

eigen terreinen of daken, energiebeperkende 

maatregelen door middel van elektrische auto’s 

of vrachtwagens en het plaatsen van gezamen-

lijke laadpalen.”

In het najaar wordt er een bijeenkomst ge-

organiseerd voor alle bedrijven op Tatelaar en 

 Hengelder.

Herinrichting van de Edisonstraat, het ver-

groenen van bedrijventerreinen en het 

verbeteren van fiets- en wandelroutes. Er 

staat de komende jaren veel te gebeuren 

op Hengelder en Tatelaar. Beide bedrijven-

terreinen verdienen een opknapbeurt en 

worden toekomstbestendig gemaakt.

VTA Nederland breidt aantal trainingen uit

Ongelukken met een voertuig of rijdend 

 werktuig (heftruck, EPT, hoogwerker) komen 

nog vaak voor. 

VTA Nederland maakt de werkvloer veiliger met 

trainingen op het gebied van gebruik van 

 materieel en bewustwording. “Ieder arbeids-

ongeval dat we daarmee voor kunnen zijn, is 

een grote winst”, zegt directeur Nico Sterk. 

VTA Nederland verzorgt op haar trainings-

locaties in Duiven en Leusden - maar ook op 

locatie - transporttrainingen, nascholings-

trainingen (Code95), trainingen op het gebied 

van gevaarlijke stoffen, BHV, VCA en stof-

explosieveiligheid (ATEX).

Het aanbod veiligheidstrainingen is nu uit-

gebreid met Code95 trainingen ‘Veilig gebruik 

laad- en losmiddelen’ en ‘Chauffeur Kiepauto’. 

VTA Nederland BV gaat meer veiligheidstrainingen aanbieden. Ook is het personeels-

bestand uitgebreid met Yvonne Eugelink, die de cursusplanning gaat verzorgen.

Inmiddels is de stuurgroep al enkele keren bij elkaar geweest.

Dachser benoemt nieuwe 
Country Manager Nederland

Logistiek dienstverlener Dachser heeft Stefan Raimondo benoemd tot nieuwe Country  Manager 

European Logistics Netherlands. Stefan Raimondo (47) blijft daarnaast General Manager European 

Logistics van Dachser in Zevenaar. De carrière van Raimondo begon ruim 

24 jaar geleden in de logistieke sector, waarin hij door de jaren heen verschillende leiding gevende 

functies vervulde bij diverse bedrijven. In de eerste tien jaar van zijn carrière werkte Raimondo 

veel in het buitenland, waarvan 4,5 jaar in Italië. Deze ervaring gaf hem een brede kijk op de 

logistieke sector en hielp hem om te groeien in zijn leidinggevende rol. In 2018 begon  Raimondo 

zijn Dachser-carrière als General Manager European Logistics van de vestiging in Zevenaar. 

Stefan Raimondo

NIEUWS
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Young Lindus op de technische toer

In de gloednieuwe vestiging van Volta 

Energy aan de Ratio in Duiven werden de 

‘young potentials’ verwelkomd door eigenaren 

Roel en Luc Bleumer. Volta Energy bouwt aggre-

gaten op zonne-energie die vervolgens bij 

bouwplaatsen en evenementen zorgen voor een 

schone stroomvoorziening. “Na een openhartig 

verhaal over de oorsprong van het bedrijf, met 

alle ups en downs die daarbij horen, mochten 

we een kijkje nemen bij de productie van de 

aggregaten en de nieuwe ontwikkelingen op 

gebied van waterstoftoepassingen”, vertelt 

Young-Lindus commissielid Erik Hendriks.

Een maand later opende Techno-Plaza de deu-

ren voor een ontbijtsessie. In het technieklokaal 

van scholenkoepel LiemersNovum maken basis-

schoolleerlingen van groep 7 en groep 8 uit de 

Liemers kennis met techniek. Erik Hendriks: 

“Totaal komen hier jaarlijks ongeveer 6.000 

leerlingen om een werkstuk te maken dat be-

dacht en mogelijk gemaakt samen met diverse 

betrokken bedrijven uit de Liemers. Door aan de 

slag te gaan met hout, metaal, elektrotechniek 

en het programmeren van software leert 

 Techno-Plaza de leerlingen wat er allemaal 

 mogelijk is met techniek.”

Young Lindus heeft de afgelopen maanden 

‘technische bezoekjes’ gedaan aan Volta 

Energy (april) en Techno-Plaza (mei). 

Volta Energy

Techno-Plaza

NIEUWS
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Door Sjoerd Geurts

Ze kijken er naar uit. Komende zomer mag Horeca AnnoNu een feest in een Frans chateau cateren. 

 Midden in de wijnstreek Champagne. Een hoogtepunt voor het Zevenaarse bedrijf van de ondernemers 

Jordi van Rootseler (28) en Joost Driessen (44).

onze gasten verrassen’

Horeca AnnoNu 
bewandelt graag 
nieuwe wegen 

Joost Driessen verdiende zijn horecasporen in 

de Liemers onder meer bij Ploccos Horecagroep 

in Didam en Liemers Kunstwerk! in Zevenaar. Bij 

‘Plok’ was hij bijvoorbeeld bedrijfsleider en bij 

Kunstwerk! organiseert hij nog steeds de horeca 

als Hoofd Exploitatie. En hij draait nog steeds 

wekelijks uren bij Kunstwerk!. 

Jordi van Rootseler (28) vervulde baantjes in de 

horeca, werkte als theaterdocent en runde op 

zijn jonge leeftijd zelfs even een dansschool in 

Doetinchem. En hij geeft nog steeds wekelijks 

theaterlessen op de Liemerse Muziekschool. 

Maar samen zijn de heren ook eigenaar van 

Horeca AnnoNu, het bedrijf waarmee ze nieuwe 

wegen proberen te bewandelen. In het gezellige 

café in de Turmac Cultuurfabriek ontmoeten we 

beide ondernemers, die bruisen van ideeën en 

energie.

Aan de praat
“Ik werkte in de horeca en richtte samen met 

een compagnon in 2012 AnnoNu Catering op”, 

zo trapt Joost af. “Wij huurden een ruimte aan 

de Edisonstraat in Zevenaar. Na twee jaar ben ik 

alleen verder gegaan.”

In die periode kwam Jordi in beeld: “Toen het 

een keer druk was in Kunstwerk Het Musiater en 

ik net klaar was met de theaterlessen, heb ik 

Joost geholpen. We raakten aan de praat en 

hadden meteen een klik. Hij vroeg of ik werk 

zocht. Toen niet, maar geleidelijk ontstond er 

toch iets en zijn we samen gaan brain-

stormen. Dat heeft uiteindelijk geleid tot 

Horeca AnnoNu. Ik vind het 

 fantastisch. Ik houd er van om men-

sen te vermaken. Dat deed ik als 

dansleraar en doe ik als theater-

docent. Maar ook in de horeca is het 

belangrijk om mensen te vermaken en 

verrassend voor de dag te komen.”

In 2016 richtten de kersverse compagnons 

eerst Koffie AnnoNu op. Joost: “Koffie op locatie 

schenken vanuit een trendy mobiele espresso-

bar, waarbij de volledige beleving moet 

 kloppen. Het gaat niet alleen om het kopje 

koffie maar het hele moment is belangrijk.”

Jordi: “We liepen toen tegen een mooie Piaggio 

aan, dat is een driewieler met een bromfiets-

kenteken, die van alle gemakken is voorzien. 

Met een watertank, afvoer en ingericht met een 

professionele piston-koffiemachine. Met dat 

apparaat zetten wij de beste koffie, cappuccino, 

latte macchiato en espresso.” 

BEDRIJVIG

‘Op details willen we 
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Tuk tuk
Joost: “Het leuke is dat je deze 

‘tuk tuk’ ook makkelijk naar 

 binnen rijdt. Dat maakt de Piaggio 

geschikt om bij iedere gelegenheid neer te 

zetten. Het zorgt voor een stuk extra gezellig-

heid.”

Jordi: “Zo zijn we samen van start gegaan en de 

klik bleek duidelijk aanwezig. Na twee jaar 

 gingen we een stap verder en hebben we het 

nieuwe bedrijf Horeca AnnoNu opgericht. Daar 

is ook Koffie AnnoNu in opgegaan, omdat we 

steeds vaker werden gevraagd koffie en catering 

samen te verzorgen. We hebben trouwens de 

naam AnnoNu gehandhaafd. Dat betekent ‘blijf 

bij de tijd’ en daar draait alles om in ons vak. Als 

je niet vernieuwt of bij de tijd blijft, haak je af.”

Volledige catering
De werkzaamheden en diensten van Horeca 

AnnoNu zijn duidelijk. Het bedrijf verzorgt voor 

bedrijven, families of organisaties de volledige 

catering, inclusief meubilair of zelfs de tent. Er 

wordt gewerkt met een pool van flexmede-

werkers. Van koks tot en met bedienend per-

soneel. Joost: “Het zijn allemaal mensen die het 

leuk vinden om in de horeca te werken. Het 

voordeel is dat onze opdrachten ver van tevoren 

in te plannen zijn. Daarom hebben we weinig 

problemen om mensen aan ons te binden. 

Daarbij zijn wij geen bedrijf dat krap mensen 

inplant om de kosten laag te houden. We 

 werken allemaal hard, maar wel in een goede 

werksfeer en op verantwoorde wijze. Het moet 

voor iedereen leuk zijn.”

Wat de kracht is van Horeca 

AnnoNu? Joost: “Wij zijn geen 

 cateraar zoals er al zoveel zijn. Wij 

willen onze gasten op detail ver rassen. Met 

een kaartje op tafel, met mooi porselein, opge-

poetst bestek, het mag zeker geen allegaartje 

zijn. Daarmee willen wij ons onderscheiden.”

Jordi: “Ik vond het ook zo leuk dat de vorige 

voorzitter van Lindus Henk Dekker aan tafel een 

keer een compliment gaf over het bestek. Het is 

wellicht voor velen slechts een detail, maar voor 

ons zijn de details belangrijk.”

Trends
Wat de trends in catering zijn? Jordi: “Grote 

buffetten zien we steeds minder vaak, maar 

walking dinners doen het wel heel goed. En we 

hebben een cocktail bar die gewild is. Het mag 

ook allemaal best iets meer kosten, als je er 

maar iets bijzonders van maakt.”

Joost: “En dat doen we. Hoe leuk is het niet om 

een saaie hal om te toveren tot een gezellige 

zaal. Met passend meubilair en sfeerverlichting. 

Ook de trendy tolixtafel is populair. Het draagt 

allemaal bij aan de sfeer waarin je jouw catering 

presenteert. Ik vind het mooi om van niets iets 

te maken. Niet zomaar eten op een tafel zetten, 

maar er echt iets bijzonders mee te doen. Men-

sen daarin verrassen. Een buffet neerzetten is 

één, maar als je een buffet bouwt met hoogte-

verschillen en retrobordjes met kistjes, waar 

mensen met verbazing naar kijken…. Daar kan 

ik van genieten.”

Samenwerking
Horeca AnnoNu werkt waar mogelijk graag 

samen met partners. Tijdens festival Buitenblik 

in Zevenaar werd in het verleden bijvoorbeeld 

opgetrokken met kookstudio Mobiele Eetheid en 

Catering De Groen. Jordi: “Wij denken niet zo-

zeer in concurrentie. Dit jaar waren we er niet 

bij, maar tijdens de opening van Buitenblik 

serveerden we in het verleden bijvoorbeeld een 

grote maaltijd. Daar namen soms wel 250 mensen 

aan deel. Hoe leuk? Zo leer je ook van elkaar.”

Andere trends zijn volgens Joost de opkomst van 

vegetarische menu’s. “Laatst hadden we een 

bruiloft waarvan er 25 personen een vegetarisch 

en vijf een veganistisch menu kregen geser-

veerd. Geen probleem voor ons. We merken 

daarnaast dat het allemaal gezonder mag zijn 

dan jaren geleden. Geen grote hompen vlees, 

maar kleine delicatessen. Ook opvallend:we 

schenken steeds vaker cappuccino’s zonder 

koemelk.”

Wat de stip op de horizon is voor Horeca 

 AnnoNu? Jordi: “Ik vind het mooi om te blijven 

dromen. Dromen zorgen voor nieuwe energie. 

We hebben net de sleutel van een nieuw pand 

gekregen op 7Poort. Daar hebben we meer 

ruimte. Er komen regelmatig kansen voorbij. 

Die proberen wij te pakken!” 

Jordi van Rootseler (links) 
en Joost Driessen.

‘Hard leren werken bij El Ploccos’
Joost Driessen komt uit de school van Frank 

Gesthuizen, zoals hij het zelf noemt. “Ik ben 

bij El Ploccos in Didam bedrijfsleider ge-

weest. Ik heb daar veel geleerd. Bijvoorbeeld 

hard werken. Frank werkte zelf ook altijd 

mee en gaf het goede voorbeeld. Hij verdeel-

de Plok als het ware in allemaal kleine stuk-

jes en gaf iedereen verantwoordelijkheid. 

Dat zorgde voor enthousiasme dat iedereen 

van zijn ene stukje er twee wilde maken. 

Prachtig toch. Ik heb daar veel geleerd.” 



Succesvolle Leaderaanvraag 
Liemerse Ambassade

De Liemers wil graag in aanmerking komen voor Europese landbouwgel-

den, die kunnen worden besteed aan projecten die vanuit burgers geïniti-

eerd worden. Bijvoorbeeld met betrekking tot de inrichting van het land-

schap. Hiervoor heeft de Liemerse Ambassade namens de vijf Liemerse 

gemeenten en waterschap Rijn IJssel bij de Provincie Gelderland een zoge-

naamde ‘Leader-aanvraag’ ingediend. Deze is toegekend. De volgende stap 

is het schrijven van een Lokale Ontwikkel Strategie (LOS).

Daar is de laatste weken hard aan gewerkt. Via de bijeenkomsten in de 

Liemers, gesprekken met jongerencoaches van Hope XXL en een enquête is 

er een duidelijke richting zichtbaar geworden waar de Liemers naar toe wil 

met het Liemers landschap. Procesbegeleider Franske van Duuren verwerkt 

alle informatie op dit moment namens de Liemerse Ambassade in een 

Lokale Ontwikkel Strategie (LOS), die vier pijlers oftewel thema’s kent.

•  Sociale en economisch vitale kernen en dorpen.

• Lokaal voedsel van een gezonde bodem met een goed verdienmodel.

• Duurzame vrijetijdseconomie in de Liemers.

• Toekomstbestendige bedrijvigheid.

“Alle input verwerken we op dit moment in het LOS-document”, vertelt 

directeur Jan Ummenthum van de Liemerse Ambassade. “Daarnaast wordt 

er een Lokale Actie Groep (LAG) samengesteld. Daar zullen zowel bestuur-

ders als inwoners in plaats nemen. Zij gaan straks feitelijk aan de slag met 

de uitvoering van de strategie en de beoordeling van de projecten.”

kabaccountants.nl

Altijd in beweging

Succes 
maak je 
samen!
De kracht van ons team ligt in de intensieve samenwerking. 

Wij zijn dagelijks in beweging om het beste uit onze klanten 

en onszelf te halen. Wij begeleiden ondernemers van A tot Z 

en zorgen dat zij het beste resultaat behalen. Met ruim zestig 

adviseurs en vakspecialisten, verdeeld over drie vestigingen, 

is een goed advies altijd dichtbij. Wat uw vraagstuk ook is, 

onze specialisten staan graag voor u klaar.

Een kijkje bij de renovatie 
van de IJsselbruggen

Expert op het gebied kunststof
opslag- en doseerinstallaties



Een veilige werkomgeving voor je medewerkers

Vanuit Lindus is er op 1 juni een bezoek ge-

bracht aan de werkzaamheden. Deze zijn nodig 

omdat de twee stalen bruggen dringend gereno-

veerd moeten worden. De draagkracht daarvan 

gaat snel achteruit. De derde brug is van beton 

en hoeft niet te worden verbeterd.

De bijeenkomst op 1 juni werd georganiseerd 

door Rijkswaterstaat en A12 Slim Reizen. Er werd 

aandacht geschonken aan alternatieve manieren 

om te reizen. Suggesties als buiten de spits, met 

het openbaar vervoer of fiets of via een andere 

route kwamen voorbij. Ook bestaat de mogelijk-

heid voor bedrijven om de mobiliteitsmakelaar 

of logistiek makelaar om gratis advies te vragen!

Natuurlijk was er veel aandacht voor  de stand 

van zaken omtrent de renovatie van de A12 

IJsselbruggen, die dagelijks bijna 125.000 voer-

tuigen moeten verwerken. Naast specifieke 

uitleg wat er de komende jaren nog moet ge-

beuren en wanneer, kregen de leden van Lindus 

een exclusieve rondleiding. Ze mochten de in-

drukwekkende renovatiewerkzaamheden vanaf 

de hangsteigers aan de onderkant van de A12-

bruggen van dichtbij bekijken. Daarnaast waren 

de aanwezigen benieuwd naar de opleverda-

tum. Dat antwoord kwam. Naar verwachting is 

de middelste stalen brug medio 2024 gereed. In 

2026 wordt volgens planning de laatste hand 

gelegd aan de buitenste stalen brug.  

Dat de A12 een belangrijke verbinding is vanuit de Liemers richting de rest van Neder-

land, weten we allemaal. Op dit moment worden twee van de drie bruggen ter hoogte van 

Westervoort gerenoveerd, zodat snel alle rijstroken weer beschikbaar zijn. Tot dan zijn de 

bruggen beperkt bereikbaar.

DUS magazine 19

NIEUWS

De Griethse Poort in Zevenaar vormde op 

13 juni het decor voor een boeiende avond met 

als thema ‘Grensoverschrijdend gedrag’. Koen 

Klaasen, advocaat bij Wiggers Ross Advocaten 

en Belastingkundigen, was een van de sprekers. 

Hij lichtte de juridische kant van het thema toe 

aan de hand van praktijkvoorbeelden. 

In bedrijven is het belangrijk dat medewerkers 

het durven te melden als er iets aan de hand is, 

maar ook dat er daarna adequaat wordt ge-

reageerd op een melding. Werkgevers moeten 

op strategisch niveau bepalen hoe je 

omgaat met sociale veiligheid in 

jouw bedrijf. “Dat is een taak van 

het management.” Vertrouwens-

persoon Mieke van de 

 Broek-Hanskamp gaf tekst en uitleg over de 

wettelijke en morele verplichtingen van werk-

gevers op dit gebied en benadrukte het belang 

van kaders stellen en voorbeeldgedrag.  Ook het 

fenomeen ‘vertrouwenspersoon’ werd uit-

gebreid besproken. De aanwezigen kregen na 

de presentaties alle gelegenheid om vragen te 

stellen en maakten daar graag gebruik van.

Een sociaal veilige werkomgeving voor je medewerkers lijkt een vanzelfsprekendheid. 

Maar zeker na alle media-aandacht rondom dit onderwerp, beseffen steeds meer 

 ondernemers dat ze op dit onderwerp eigenlijk niets geregeld hebben binnen hun 

 organisatie. Misschien werd de bijeenkomst met als titel ‘Grensoverschrijdend gedrag’ 

daarom wel zo goed bezocht. 

Mieke van de Broek-HanskampKoen Klaasen

Nicole Heuff 
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Stefan de Pooter steekt zijn enthousiasme niet 

onder stoelen of banken. “Wij mochten dit jaar 

gastheer zijn van Techniekdag de Liemers en dat 

hebben we met enorm veel plezier gedaan. 

Ik geloof dat de bezoekers het goed naar de zin 

hebben gehad. Ik zag veel vrolijke gezichten. 

Van zowel kinderen als hun ouders. Ik denk dat 

we het vak techniek op de kaart hebben gezet 

en we bij veel bezoekers misschien wel iets los 

gemaakt hebben.”

Met dank aan de vele vrijwilligers, waaronder tal 

van medewerkers van Stafier, werden er bijvoor-

beeld rondleidingen binnen het bedrijf Stafier 

Holland gegeven. Daarnaast gaven tal van 

 Liemerse bedrijven en onderwijsinstellingen een 

leuk en origineel inkijkje in de techniek. Dat 

gebeurde in een hal die speciaal voor deze dag 

leeg werd gemaakt, maar ook op het buiten-

terrein. 

Organisatie
De organisatie was ook dit keer in handen van 

VNO-NCW Midden en Lindus in samenwerking 

met regionale onderwijsinstellingen en het 

bedrijfsleven. Er was veel te doen voor de be-

zoekers. Zelf een hijskraan bedienen, met een 

hoogwerker de lucht in, robotauto’s besturen, 

zelf met een minikraan graven, metaal lassen, 

rioleringsbuizen monteren, elektriciteit aan-

leggen, huisjes met zonnepaneel maken, 

 chemische proefjes doen, een autowiel ver-

wisselen. Je kon het zo gek niet bedenken of het 

was mogelijk op Techniekdag de Liemers.

Renate Berndsen, van organiserende vereniging 

Lindus, is ‘dik tevreden’. “De opkomst van de be-

drijven was groot en er werden veel interessante 

en afwisselende activiteiten geboden, waar 

kinderen aan deel konden nemen. Ook voor de 

deelnemende bedrijven was het weer een be-

levenis. We horen soms dat personeelsleden al 

lang van tevoren vragen wanneer de Techniek-

dag is, zodat ze die dag vrij kunnen houden. We 

denken dat we zeker een zaadje hebben geplant 

bij de technici van de toekomst.”

De zon stond zaterdag 3 juni hoog aan de hemel en de locatie lag er uitnodigend bij. Het 

decor van Techniekdag de Liemers kon niet beter zijn en dat heeft de organisatie geweten. 

Ruim 2.500 bezoekers - veelal kinderen met hun ouders - togen naar Stafier Holland in 

Zevenaar om zich onder de dompelen in de wondere wereld van de techniek. Het was 

volgens directeur Stefan de Pooter van Stafier Holland een ‘fantastische dag’.

‘Ik denk dat we echt 
iets losgemaakt hebben”

Techniekdag de Liemers trekt 2.500 bezoekers
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KAN NIET ZONDER

“Ik rook al sinds mijn 21e. Ik ben er na mijn schooltijd mee begonnen. Samen met vrienden die ik op het 

vwo had leren kennen. Het kwam door het lied ‘Tiet veur un Pafke’ van Henk Spaan en Harry Vermeegen. 

Ik rook vanaf de eerste dag sigaren; sigaretten vond ik gewoon niet lekker. Die zijn erg droog. Shag vond 

ik wel weer lekker, maar mocht ik van mijn vader niet draaien. Ik ben nooit gestopt met roken. De eerste 

rook ik ‘s morgens als ik op sta met een espresso en mijn krantjes.

Hoeveel ik er dagelijks opsteek? Teveel, maar ik geniet er echt van. Een sigaar ruikt van zichzelf al lekker, 

het roken van een sigaar geeft mij een genotsgevoel.

Voor mij is roken van een sigaar best belangrijk. Het geeft niet alleen genot, maar ook rust. Ik zit er niet 

mee dat roken overal wordt afgeraden omdat het ongezond is. Een dokter heeft me ooit gezegd dat het 

roken van een sigaar, omdat je niet over je longen rookt, minder slecht is dan joggen in de stad. Ik heb 

hem toen direct beloofd nooit in de stad te gaan joggen.

Ik geniet er dus met volle teugen van en ik hoop dat de dictatuur van onze overheid het roken van een 

sigaar op een terrasje niet gaat verbieden.”

Theet van Aalst

‘Een sigaar gee� mij een genotsgevoel’



Concrete taken zĳn verder:
• samen met het verkoopteam vaststellen van de commerciële  

strategie en targets;
• telefonisch, via e-mail en aan de balie overleggen met klan-

ten en alert inspelen op vragen;
• o�ertes maken (en waar nodig) in overleg met je collega’s;
• binnen jouw expertisegebied klanten ondersteunen met 

technische speci�caties;
• samen met de buitendienst opvolgen van de door jou ge-

maakte adviezen en o�ertes.

Binnen het gezellige team van de vestiging Zeven-
aar krijg jij de rol van vraagbaak voor alles wat de 
(elektro)technische inhoud betre. Bij Oosterberg 
draait alles om klantvriendelijkheid. Natuurlijk 
willen we omzet maken, maar we zijn net zo blij 
als we klanten kunnen helpen om met een slimme 
oplossing juist minder te besteden. Jij denkt met 
ze mee, komt met suggesties voor aanvullende 
producten en gee slimme tips over alternatieven 
en innovaties. Zo geef je bij elk contact de klant 
nieuwe redenen om een volgende keer opnieuw 
voor Oosterberg (en voor jou!) te kiezen.

Commercieel medewerker 

elektrotechniek Zevenaar

WERKENBĲOOSTERBERG.NL

- GEZOCHT -

PRODUCTIEMANNEN.NL

WAT VOOR 

COMMUNICATIEDING
JE OOK HEBT BEDACHT; 

LEG HET BIJ ONS NEER, 

DAN KOMT HET GOED.

KOOP NU POSTZEGELS VAN SBPOST

Als lokale en sociale postbezorger is SBPost in een aantal Gelderse  

plaatsen gestart met een supervoordelige postzegel. Je koopt de 

postzegels bij je plaatselijke winkelier of je bestelt ze eenvoudig  

online. De postzegels zijn zowel voor zakelijke als voor particuliere post 

te gebruiken. Voor 10 postzegels betaal je slechts € 9,50!

HOE WERKT HET?

Post met onze postzegels kan niet in de oranje brievenbus van 

PostNL. Je levert de post in bij een SBPost inleverpunt. In de 

locatiewijzer op sbpost.nl vind je jouw dichtstbijzijnde inleverpunt. 

Het bezorgen van jouw post doen wij in heel Nederland.

VERSTUUR JE POST SOCIAAL EN DUURZAAM

Wij werken met respect voor mens en milieu. 84% van onze post-

bezorgers heeft een afstand tot de arbeidsmarkt. En het bezorgen 

doen wij zoveel mogelijk op de fiets.
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Verkiezing ‘Duurzaamste ondernemer van de Liemers’

In de gemeenten Duiven en Westervoort vond 

vorig jaar al een verkiezing plaats van duur-

zaamste ondernemer. Dat was destijds een geza-

menlijk initiatief van MKB Duiven en Onderne-

mend Westervoort. “Al snel kwam het voorstel 

om deze verkiezing breder te trekken”, vertelt 

Lindus-bestuurslid Jeroen Willems. “Duurzaam-

heid houdt niet op bij een gemeentegrens. Alle 

Liemerse ondernemersverenigingen vonden dit 

een goed idee, er is een organisatiecomité 

 samengesteld en we zijn aan de slag gegaan.”

De verkiezing ‘Duurzaamste Ondernemer van de 

Liemers’ is een initiatief van meerdere onderne-

mersverenigingen in de Liemers, waaronder 

Lindus. Het organisatiecomité bestaat uit Jeroen 

Willems (Willems technisch adviesbureau), Bert 

Frölich (Liemers Kunstwerk!), Hanneke Luising 

(HAUS Advocaten) en Eelco Noordijk (Rabobank 

Arnhem en Omstreken). Jeroen Willems: “We 

hebben veel aanmeldingen mogen ontvangen 

en zijn blij met het grote enthousiasme. Het is 

goed dat we aandacht schenken aan het onder-

werp duurzaamheid. Als je hier als bedrijf je 

ogen voor sluit, dan haak je af. Alleen duurzame 

bedrijven hebben bestaansrecht. Vanwege ener-

zijds de strenger wordende regelgeving, maar 

ook omdat je via maatschappelijk verantwoord 

ondernemen bijdraagt aan een betere wereld. 

Veel bedrijven willen alleen nog maar zaken 

doen met duurzame bedrijven.”

In het zonnetje
Met de verkiezing ‘Duurzaamste Ondernemer 

van de Liemers’ vragen de ondernemersvereni-

gingen extra aandacht aan het belang van duur-

zaamheid en zetten ze duurzame bedrijven in 

het zonnetje. Met als doel om elkaar te inspire-

ren op dit onderwerp en duurzaam onderne-

men te promoten. De winnaar mag zich de 

Duurzaamste ondernemer van de Liemers noe-

men. Inmiddels is de aanmeldingstermijn ver-

streken. Drie bedrijven worden nu geselecteerd 

door de jury en kunnen van diezelfde jury een 

bezoek verwachten. Op de verkiezingsavond zelf 

telt naast het juryoordeel ook de stem van het 

aanwezige publiek mee. 

Inmiddels is er ook een jury samengesteld, die 

zich over de nominaties gaat buigen. Deze be-

staat uit wethouder Gemma Tiedink van de 

gemeente Duiven, ondernemers Chiel ter 

Heerdt, Jordi van Rootseler en Hans Willems en 

Wim Nabbe van Groene Allianties de Liemers. 

Meer informatie is te vinden via de website 

dovdeliemers.nl. 

‘Alleen duurzame bedrijven 
hebben bestaansrecht’ 

De gezamenlijke Liemerse ondernemers hebben elkaar gevonden in een nieuwe 

 verkiezing. Op de Landelijke Dag van de Duurzaamheid 10 oktober vormt het Musiater 

in Zevenaar het decor voor de verkiezing ‘Duurzaamste Ondernemer van de Liemers’. 

Jeroen Willems, Eelco Noordijk en Hanneke Luising: ‘al veel aanmeldingen’.

‘Reizen zit Henk Vellekoop in het bloed’

Reizen zit de Didammer in het bloed. Henk 

Vellekoop werkte vijftien jaar in de traditionele 

reiswereld, alvorens hij zijn eigen reis-

organisatie voor de zakelijke markt begon. 

Henk Vellekoop: “In de afgelopen 25 jaar ben 

ik er achter gekomen dat ik misschien wel het 

mooiste vak ter wereld heb. Ik werk voor 

opdrachtgevers in de B2B, maak mooie en 

passende programma’s en ontmoet veel 

 interessante mensen. Vanuit VTC Travel Soluti-

ons heb ik de wereld ontdekt.”

De coronaperiode, die voor reisorganisaties 

desastreus bleek te zijn, kreeg VTC Travel 

Solutions niet klein. “Onze kracht en een van 

de belangrijke uitgangspunten is altijd geweest 

om zo klein mogelijk te blijven en dicht bij de 

opdrachtgever te staan. Dat betekent in feite 

ook dat je dicht bij jezelf moet blijven. Dat 

paste mij prima, maar ook de opdrachtgevers 

waar ik voor werkte.”

Het 25-jarig jubileum is inmiddels gevierd met 

een groot feest, waarop de aanwezigen 

 werden verrast met een speciaal notitieboek, 

waarin ook Henk Vellekoop zijn bijzondere 

reisherinneringen deelt. 

“Ik voel me bevoorrecht om dit allemaal mee-

gemaakt te hebben. VTC heeft twee crises 

overleefd en is nog altijd ‘alive & kicking’. Ook 

in de huidige wereld, waarin duurzaamheid 

een belangrijke factor is geworden, blijft 

 mensen ontmoeten, inspiratie opdoen on-

losmakelijk verbonden met reizen. Dat merken 

wij ook in dit feestelijke jaar, waarin we weer 

veel mooie opdrachtgevers mogen verrassen 

met uitdagende reizen.” 

Reizen zit in zijn bloed en daarom begon Henk Vellekoop in 1998 zijn eigen bedrijf 

VTC Travel Solutions. Precies 25 jaar later viert het bedrijf haar 25-jarig bestaan. 



Veel gezelligheid tijdens boeiende  bijeenk
Vier boeiende bijeenkomsten stonden er de afgelopen maanden op de Lindus-kalender. 

Op 21 maart vertelde Edino van Dorsten in Zaal Gieling in Groessen over zijn 

ervaringen als lid van het gezin van Ruinderwold. Edino ontsnapte aan de grillen 

van zijn vader, die zichzelf zag als de Messias. Edino vertelde over zijn leven en 

nam de aanwezigen mee in het leven van het gezin waarin hij opgroeide. Hij liet 

zien dat je verleden niet je toekomst hoeft te bepalen. 

Een maand later vormde Partycentrum De Deel in Beek het decor voor een 

 presentatie over de arbeidsmarkt en vooral de manier om de juiste mensen te 

vinden. Hilbert van Alphen van De Academie voor Arbeidsmarktcommunicatie 

nam de aanwezigen mee in data gedreven recruitment. Hilbert was zijn 

 be trokken bij de wervingsstrategie van grote bedrijven zoals Schiphol, maar ook 

bij de werving van technisch en logistiek personeel voor het MKB.

Maart - Spreker Edino van Dorsten April - Data Driven Recruitment
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In mei stond het bezoek aan Dolmans Landscaping op het programma. Of 

 eigenlijk was het praktijkschool Symbion dat de deuren hiervoor opende. 

 Dolmans Landscaping is met deze onderwijsinstelling namelijk een samen-

werking aangegaan in het bieden van duurzame leer- en werkplekken. Onder 

leiding van Buddy Wijnands van Dolmans, gingen de deelnemers in groepjes aan 

de slag met klimaatadaptieve maatregelen op de Liemerse bedrijventerreinen. 

Natuurlijk werden de bijeenkomsten op iedere locatie afgesloten met gelegen-

heid tot netwerken, eten en borrelen. Op Symbion verzorgden examen-

kandidaten van de horecaopleiding het culinaire deel van de avond.

Mei - Klimaatadaptieve Maatregelen Juni - Zomerbarbecue en wandeling Bergherbos

Het laatste Happy Hour voor de 

zomervakantie werd traditioneel 

ingevuld met een barbecue. Bij 

Uitspanning ’t Peeske kon er eerst 

gewandeld worden door de bos-

sen onder begeleiding van een 

gids van Natuurmonumenten. 

Om aansluitend de zomerstop 

feestelijk in te luiden.

 



Al lid?
 

Mercurion 3

6903 PX  Zevenaar 

T 0316 - 34 20 65 Beveiliging en Veiligheid in de Liemers

Zaken waar ondernemers 
enthousiast van worden! 
Altijd actuele informatie | minder risico | meer efficiëntie.

De dynamiek van actíef ondernemen
Wacht u ieder jaar op de jaarrekening die u, ruim na afloop van het boekjaar, vertelt hoe uw organisatie 
heeft gepresteerd? Óf wordt u enthousiaster van realtime inzicht, directe interpretatie van cijfers en wilt 
u de dynamiek voelen van meteen in actie komen? 
Maak dan eens kennis met één van onze parttime controllers. Een alles-in-één vertrouwde adviseur die u 
concreet helpt bij het creëren en behouden van bewuste bestuurbaarheid van uw organisatie.

Parttime controlling > www.stolwijkkelderman.nl

verrassend veelzijdig.

Terborgseweg 25b | Doetinchem
Mercurion 3 | Zevenaar
Keulenstraat 1 | Deventer

t 0314 369 111
e  info@stolwijkkelderman.nl w  www.stolwijkkelderman.nl



De redactionele inhoud is met zorg samengesteld. Ten aanzien van eventuele onjuist-

heden van bepaalde gegevens kan echter geen aansprakelijkheid worden aanvaard.

Colofon
Uitgever

Lindus, de ondernemersvereniging 

van de Liemers
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De redactionele inhoud is met zorg samengesteld. Ten aanzien van eventuele onjuist-

heden van bepaalde gegevens kan echter geen aansprakelijkheid worden aanvaard.

Interesse?

Interesse in het lidmaatschap van Lindus? U mag als niet lid (maximaal 2 keer) naar 

onze Happy Hours komen om kennis te maken met de vereniging. Wilt u vaker 

 komen dan is een lidmaatschap noodzakelijk. Neemt u gerust contact op met het 

secretariaat voor meer informatie. 

Nieuws te melden?

Een verhuizing op stapel? Een prijs gewonnen? Wanneer uw bedrijf nieuws te melden 

heeft, horen wij het graag. Stuur in dat geval een kort bericht naar e-mail: 

info@lindus.nl. 

Onze redactie bepaalt al naar gelang de nieuwswaarde - die er  natuurlijk wel moet 

zijn - of het bericht in onze digitale nieuwsbrief of in magazine DUS wordt geplaatst.
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NIEUWE LEDEN

Ko�iebreak Video’s, Duiven
Persoonlijke verhalen worden verteld bij een kop koffie. 

Momenten van ontspanning worden gebruikt om 

verhalen te delen en een video te kijken. Koffie Break 

Video’s staat voor verbinden, genieten, verschillende 

‘smaken’ (thee mag ook), vertrouwen, kwaliteit, per-

soonlijk, creativiteit, ludiek en stimuleren. Zet jouw 

verhaal (product, dienst of bedrijf) om in een online 

video(campagne) en deel het met iedereen.

Sascha Wensveen
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A 5 juli  Young Lindus op GPS tocht door Montferland, 

 Markant Outdoorcentrum

19 september  Jan Lammers en Nieuwe Ledenlaantje, 

 Brasserie Zoetzand

Partycentrum De Dèèl, Beek
Marcel en Judith Beekman van Partycentrum en cate-

ringservice De Dèèl hebben jarenlange ervaring in de 

horecabranche en met hun bedrijf een goede reputatie 

opgebouwd in de regio. Partycentrum De Dèèl biedt 

verschillende mogelijkheden voor feesten en partijen. 

Of het nu gaat om een verjaardagsfeest, een bruiloft, 

een jubileum of een bedrijfsfeest, het partycentrum 

biedt voor elke gelegenheid een passende oplossing. 

Naast het verzorgen van feesten en partijen, biedt het 

bedrijf ook een cateringservice aan. Van kleine hapjes 

tot complete buffetten. Marcel Beekman

HORNBACH, Duiven
HORNBACH is een internationale keten van projectbouw-

markten met tuincentra. Het familiebedrijf is sinds 1997 

actief in Nederland met vestigingen door het hele land, 

waaronder die in Duiven. HORNBACH werd al vele malen 

uitgeroepen tot Beste Bouwmarkt van Nederland en Beste 

Webshop van Nederland categorie Bouwmarkten. De 

basis voor dit succes zijn de vijf kernwaarden: laagsteprijs-

garantie, deskundig advies, competente service, het 

grootste assortiment en enorme voorraden. Tanja Scheepers

G04 Mediation, Duiven
Sandra Wientjes is MfN-registermediator en 

 gespecialiseerd in begeleiding van (echt)scheidingen, 

arbeidsconflicten en familieconflicten. Hoe reageren 

mensen op elkaar en wat ligt er nou eigenlijk ten grond-

slag aan een conflict? Haar doel is deze onderstroom 

boven tafel te krijgen en waar nodig de onderlinge 

communicatie te verbeteren, waardoor er ruimte 

 ontstaat samen in gesprek te gaan over mogelijke 

oplossingen. 

Sandra Wientjes

AVDD, Didam en ‘s-Heerenberg
AVDD Beveiliging is totaalaanbieder op het gebied van 

veiligheid, waarbij relaties van A tot Z worden ontzorgd. 

Naast beveiligingsdiensten zoals objectbewaking, 

surveillance, receptiediensten en evenementbeveiliging, 

verzorgt het familiebedrijf de aanleg en onderhoud van 

inbraak- en camerasystemen en het leveren en onder-

houd van brand- en blusmiddelen. 

Gerard Wiendels

Aesy Li�en, Zevenaar
Aesy Liften is onderdeel van Cibes Liftgroup uit Zweden. 

Vanuit onze kantoren in Zevenaar en Wijnegem (B) 

heeft Aesy Liften de missie om elk gebouw in de 

 BeNeLux toegankelijk te maken voor iedereen. Of het nu 

gaat om een lift bij een particulier, detailhandelbedrijf of 

in de openbare ruimte. Aesy Liften biedt voor élk ge-

bouw een passende oplossing, zowel in nieuw- als 

bestaande bouw. Zonder liftput en zonder dakopbouw. 

Met een Aesy lift kunnen zowel personen als goederen 

tot 1.000 kg op een makkelijke en veilige manier naar 

elke verdieping worden vervoerd.

Mark Sluiter

17 oktober  Frans Budel over Globe40 en 

 Algemene Ledenvergadering, De Griethse Poort

22 november  Gezamenlijk bijeenkomst met OKA, 

 Intratuin Duiven
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